

麻雀套餐 Mahjong Set Menu



爐火燉湯 或 粟米蟹肉羹 或 芥菜豆腐斑骨湯

Double-boiled soup or
Sweet corn soup with crab meat or
Grouper bone soup with bean curd and leaf mustard

紅棗黃豆炆豬手 或 魚香金菇肉碎茄子煲 或 蟲草花鮮淮山蒸斑頭腩

Braised pork trotter with red date and yellow bean <u>or</u>

Casserole of spicy eggplant with salty fish, minced pork and enoki mushroom <u>or</u>

Steamed head and flank of grouper with Chinese yam and cordyceps flower

鮮鳳梨咕嚕肉 或 燒汁野菌牛仔骨 或 XO 醬尖椒銀芽炒黑豚肉

Sweet and sour pork with fresh pineapple <u>or</u>
Braised beef short rib with barbecued sauce <u>or</u>
Sautéed Iberico pork with green pepper and bean sprouts in XO chili sauce

洪七公粗齋煲 <u>或</u> 家常雪菜豆腐 <u>或</u> 涼瓜菜甫肉碎煎蛋角

Braised assorted vegetables and fungus with preserved red bean paste <u>or</u>

Braised bean curd with pickled vegetable <u>or</u>

Pan-fried egg patty with bitter melon, minced pork and preserved vegetable

家常田園雜菜煲 或 蓬萊素鵝 或 八味豆腐

Casserole of assorted vegetables <u>or</u>

Deep-fried bean curd sheet roll with vegetables <u>or</u>

Deep-fried bean curd with spicy salt

終苗白米飯 Steamed rice

* * * *

精選甜品

Dessert of the day
For 4 persons 供四位用

Monday to Friday 星期一至五 HK\$788

Saturday、Sunday and Public Holiday 星期六、日及公眾假期 HK\$828

如閣下對任何食物有過敏反應,請通知服務員作出安排。

Please inform your server of any food related allergies as your well-being and comfort are our greatest concern.



